

DOCX.MY

BERITA ONLINE ANDA!

Info semasa, Terkini, Viral, Agama, Pendidikan,
Makluman, Resepi , Informasi Kerajaan Dan Lain-Lain

INFO LANJUT



www.docx.my



DOCX.MY
SENANG DOWNLOAD

KENYATAAN GEMBIRA DARI PMX SEBELUM PRN



KUALA LUMPUR - Menurut Perdana Menteri, Datuk Seri Anwar Ibrahim, sebanyak 96 peratus syarikat Jepun berhasrat untuk terus beroperasi di Malaysia, di mana separuh daripadanya berkeinginan untuk memperluas perniagaan mereka di negara ini.

Anwar, yang juga Menteri Kewangan, menyatakan bahawa statistik ini didasarkan pada kajian Pertubuhan Perdagangan Luar Jepun (Jetro) dan kadar pengembangan ini melebihi purata di ASEAN dan merupakan yang tertinggi kedua di rantau ini.

"Malaysia dan Jepun terus memperkukuhkan hubungan diplomatik yang kuat dengan perayaan tahun ke-65, dan Jepun adalah salah satu rakan dagang terpenting dan merupakan rakan dagang keempat terbesar Malaysia, dengan nilai perdagangan sebanyak AS\$41.21 bilion (RM181.51 bilion) pada tahun 2022.

"Jepun juga merupakan salah satu sumber utama pelaburan langsung asing (FDI) ke Malaysia dalam sektor pembuatan," katanya dalam posting di Facebook hari ini.

Beliau menyatakan bahawa pada tahun lalu, sebanyak 2,746 projek dilaksanakan dengan nilai pelaburan sebanyak AS\$27.25 bilion (RM91.14 bilion), dan mencipta 336,326 peluang pekerjaan. Untuk tahun ini, Malaysia telah menerima komitmen pelaburan dari Jepun bernilai RM23 bilion.

Oleh itu, Anwar menyatakan bahawa adalah penting bagi Malaysia untuk terus memastikan persekitaran pelaburan yang kondusif dan mampu menarik minat lebih banyak pelabur asing ke negara ini, kerana peningkatan FDI yang berterusan adalah bukti kepercayaan pelabur asing terhadap kemajuan dan potensi ekonomi negara.

Hari ini, Perdana Menteri telah mengadakan pertemuan dengan Duta Besar Jepun ke Malaysia, Takahashi Katsuhiko, bersama delegasi dari Dewan Perdagangan dan Industri Jepun Malaysia (JACTIM) di Kementerian Kewangan.

Selain itu, Anwar menyebut bahawa dalam beberapa tahun terakhir, aliran masuk FDI terus meningkat, dengan pelaburan yang diluluskan sebanyak RM71.4 bilion dalam suku pertama tahun ini, menunjukkan peningkatan yang signifikan sebanyak 60 peratus berbanding tempoh yang sama tahun lalu.